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Algemeen Bestuur Avri 
 
OPENBARE VERGADERING -  
CONCEPT verslag 12 oktober 2023 
 
(Vergaderzaal Avri te Geldermalsen) 
 
 

   
Aanwezige AB-leden   
gemeente Buren De heer J.P. Neven Voorzitter DB en AB  
gemeente Culemborg Mevrouw D. Bijvoet Lid AB 
gemeente Maasdriel De heer T. Nettenbreijers Lid AB 
gemeente Neder-Betuwe De heer S.H.R. van Someren Lid AB 
gemeente Tiel De heer R.J. Dijkstra Lid AB (digitaal) 
gemeente West Betuwe Mevrouw J.W. van Vrouwerff Lid DB en AB 
gemeente West Maas en Waal De heer V.M. van Neerbos Plv lid AB 
gemeente Zaltbommel De heer C.A.H. Zondag Lid AB 
Afwezig m.k.   
gemeente West Maas en Waal De heer F.J.J. van Gelder Lid DB en AB 
   
   
Woordvoerders namens Avri De heer Walter Brouwer Directeur Avri / secretaris Bestuur 
Notulist Mevrouw B. Koopman Avri 
   

# Subject Besluit / Conclusie 

1 Opening  De voorzitter opent de vergadering om 09.08 uur en verwelkomt alle AB leden 
en belangstellenden zowel digitaal aangesloten als fysiek aanwezig. 
 

2.1 Vaststellen agenda De voorzitter geeft aan dat hij voor agendapunt 7.3 voldoende ruimte wil ge-
ven om dit onderwerp goed te bespreken. 
 
Vanuit gemeente Culemborg wordt een oproep gedaan om bij grote onder-
werpen zoals Strategisch Koersplan (8.1) en Milieustraat van de toekomst 
(8.2), die ter bespreking op de agenda staan, voortaan ook stukken toe te 
voegen. Zonder stukken kunnen de AB leden zich niet goed voorbereiden. 
De AB leden van gemeente Neder Betuwe en Tiel sluiten zich hierbij aan. 
 
De secretaris geeft aan dat deze onderwerpen juist op de agenda staan om 
de AB leden bij te praten, zodat zij niet voor verrassingen staan op het mo-
ment dat er besluitvorming wordt gevraagd. 
 
Agendapunt 8.1 en 8.2 worden daarom toegevoegd aan agendapunt 9. Ter 
informatie. 

2.2 Kiezen DB lid De heer Van Gelder heeft te kennen gegeven om zijn taken als wethouder neer te 
leggen vanwege gezondheidsredenen. Officieel is hij als wethouder ziek gemeld 
en daarmee blijft hij DB lid tot een nieuwe wethouder is geïnstalleerd. 
Het AB zou hem technisch gezien kunnen ontslaan als DB-lid, maar het DB heeft 
ervoor gekozen om eerst met de gemeenten af te stemmen wanneer zij een nieu-
we wethouder verwachten te hebben. Het kiezen van een nieuw DB-lid schuift 
hiermee op. 

 

3 Mededelingen Vanuit Maasdriel wordt de gewijzigde GR teksten gemist, dit moet vóór 8 de-
cember 2023 geregeld zijn. 
De secretaris geeft aan dat dit proces niet in de planning paste. In het DB is 
daarom besloten om een extra AB vergadering te beleggen op 2 november 
2023. 
 

4. Ingekomen stukken  

4.1 Brief Gemeente Maasdriel 
– benoeming bestuursle-
den 

Ter kennisgeving aangenomen. 
 
 
 

5a Vaststellen concept ver-
slag AB 6 juli 2023 

Besluit: het AB stelt het AB verslag van 6 juli 2023 conform vast. 
 
 

5b Cumulatieve actielijst en De actielijst wordt besproken en bijgewerkt. Actie BS
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agendaplanning  

6. Terugkoppeling uit Plat-
formbijeenkomst 20 sep-
tember 2023 

De voorzitter was deze avond door omstandigheden verhinderd. De secretaris 
merkt op dat het een goed bezochte avond was. Zowel de opname als de 
presentatie zijn inmiddels op de website van Avri geplaatst. 
 

7.. Ter besluitvorming  

7.1 AB voorstel Bestuursrap-
portage 2023 Avri 

Vragen naar aanleiding van: 
 

• Wanneer is de milieustraat van Gemeente Geldermalsen aan de 
beurt? 

De secretaris: we hebben op alle milieustraten ruimte gecreëerd door de 
groen afvalstromen apart te houden. Hierdoor gaat de doorstroming makkelij-
ker. In het AB van december zal worden besproken waar we met de milieu-
straten Tiel/Medel naar toe willen. De milieustraat Geldermalsen zal in de loop 
van 2024 op de bestuurstafel komen. 
 

• In de rapportage lees je dat onze inwoners het goed doen. Daar mo-
gen we best trots op zijn, maar mogen we de inwoners ook voor be-
lonen. Dat zien we niet terug, want de afvalstoffenheffing gaat alleen 
maar omhoog. Kan gekeken worden hoe we de afvalstoffenheffing 
omlaag kunnen krijgen?  

 
De secretaris onderschrijft dat onze inwoners het goed doen. In dit gremium is 
vastgelegd dat Avri kostendekkend moet zijn en niet vanuit de gemeenten 
wordt aangevuld. Doordat wij ons gesteld zien voor steeds hogere kosten, zijn 
wij genoodzaakt om de afvalstoffenheffing licht te laten stijgen.  
 

• Kunnen wij voor de investering voor de milieustraat Zaltbommel en 
de infrastructuur een goede onderbouwing krijgen? 

De voorzitter: laten we dit meenemen bij het bespreken van de begroting.  
 
Besluit: het AB stelt het voorstel Bestuursrapportage 2023 Avri conform vast 
en besluit hiermee: 
1. de bestuursrapportage 2023 vast te stellen; 
2. de genoemde kredieten beschikbaar te stellen. 
 

7.2 AB voorstel Voordracht tot 
vervangen lid AB Avri in de 
Coöperatie Cirtex 

Besluit: het AB stelt het voorstel Voordracht tot vervangen lid AB Avri in de 
Coöperatie Cirtex conform vast en besluit hiermee in te stemmen met de 
voordracht tot benoeming als lid van uit het Algemeen Bestuur Avri in de co-
operatie Cirtex van de heer T. Nettenbreijers. 
 

7.3 AB voorstel Stoppen inzet 
verenigingen bij de papier-
inzameling 
 

De voorzitter doet de inleiding over het voorstel Stoppen inzet verenigingen bij 
de papierinzameling en legt de besluitpunten voor. 
 
Eerste termijn: 
 
Tiel 
Gemeente Tiel dient twee amendementen in; A. waarin ze voorstellen om het 
nemen van een besluit uit te stellen tot oktober 2024; B. waarin ze voorstellen 
om te stoppen per 1 januari 2025. Zij vragen hiermee meer tijd om de alterna-
tieve werkzaamheden beter uit te kunnen werken.  
 
West Betuwe 
Gemeente West Betuwe geeft aan tegen het voorstel te stemmen. De papier-
inzameling moet bij de papierverenigingen blijven. En de alternatieve taken 
zijn nog niet voldoende uitgewerkt. Hiervoor wordt een pleidooi voorgedragen. 
Dit pleidooi wordt toegevoegd aan het verslag, zie bijlage 1. 
 
Neder Betuwe 
Gemeente Neder Betuwe is sinds het voorgenomen besluit zelf aan de slag 
gegaan. Zij hebben een raadsvoorstel aangenomen om per 1 januari 2024 te 
stoppen met de huidige werkwijze. Belangrijkste redenen waren veiligheid, en 
aansprakelijkheid. De gemeente heeft ervoor gekozen om zelf een bedrag op 
te nemen in de begroting en willen graag gebruik maken van de alternatieve 
taken die Avri kan aanbieden. De raad roept op om dit zo snel mogelijk in te 
regelen. 
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Buren 
De raad van gemeente Buren vindt dat er meer tijd moet zijn om de alterna-
tieve taken voor te bereiden. Bij goede alternatieve is de raad bereid om te 
stoppen. In de begroting is wel een bedrag opgenomen. 
 
Culemborg 
De raad van gemeente Culemborg heeft een motie aangenomen. Voordat er 
gestopt wordt, moet er goed gekeken worden naar de alternatieve werkzaam-
heden. De gemeente heeft intensief met de verenigingen gesproken en zij 
kwamen met creatieve ideeën. Culemborg sluit zich aan bij Tiel om besluit-
vorming met één jaar uit te stellen, maar wil daarnaast ook een goede financi-
ele onderbouwing en goed uitgewerkte alternatieve taken zien.  
 
West Maas en Waal 
Het inzamelen van de verschillende afvalstromen is een gemeentelijk taak die 
bij Avri is neergelegd. Deze discussie loopt al jaren, maar de verantwoorde-
lijkheid ligt bij de gemeenten om met een oplossing te komen voor de vereni-
gingen. Gemeente West Maas en Waal onthoudt zich van uitspraak en wil 
eerst graag alle andere gemeenten horen. 
 
Maasdriel 
De gemeente Maasdriel kan instemmen met het voorstel. Zij hebben ook ge-
zocht naar alternatieven, maar komen dan toch op de BestTas en het 
schoonhouden van containers uit. De raad heeft zich uitgesproken dat alter-
natieve taken aangeboden moeten worden aan alle verenigingen en niet al-
leen de papierverenigingen. Zij hebben nog niets opgenomen in de begroting. 
Wel willen zij kijken naar een compromis. Per 1 januari 2024 stoppen is wel 
belangrijk vanwege de risico’s en aansprakelijkheid. 
 
Zaltbommel 
De gemeenten hebben de inzameling van afval bij Avri neergelegd. Als be-
stuur moeten wij naar het personeel van Avri kijken. Zij mogen ervan uitgaan 
dat wij de juiste besluiten nemen. Als bestuur moeten wij onze verantwoorde-
lijkheid nemen en dat betekent stoppen met de inzet van verenigingen. Ge-
meenten hebben daarmee een verantwoordelijkheid naar de verenigingen, 
dus kan dit raad dit opnemen in de gemeentelijke begroting. De gemeente wil 
wel praten over alternatieven.  
 
Volgens het reglement kan er een tweede termijn gehouden worden. De voor-
zitter stelt voor om de vergadering 10 minuten te schorsen om de vier amen-
dementen (zie bijlagen 2 t/m 5) te beoordelen op verstrekkendheid, waarbij de 
meest verstrekkende (A) als eerste wordt behandeld.  
 
Tweede termijn 
 
Tiel 
We hebben geprobeerd compromissen te zoeken die iedereen recht doen. De 
amendementen zijn helder, dus laten we stemmen. 
 
Neder Betuwe 
Neder-Betuwe voelt verantwoordelijkheid en belang om te stoppen. Naast de 
twee amendementen van Tiel heeft Avri in opdracht van het bestuur ook twee 
amendementen voorbereidt, nl.: C. Stoppen per 1 januari 2024 en de vergoe-
ding aan de verenigingen in drie jaar af te bouwen met achtereenvolgens 0%, 
50%, 75%; D. Stoppen per 1 januari 2024 en de vergoeding aan de vereni-
gingen in drie jaar af te bouwen met achtereenvolgens 10%, 50%, 75%. 
Neder Betuwe zou voorwaarde 1.3 hard willen maken om per 1 januari 2024 
te starten met alternatieve taken. 
Voorkeur: amendement D, wel zo snel mogelijk starten met de alternatieve ta-
ken in 2024. 
 
In het voorstel staat nog een omissie. Het overeenkomsten zijn privaatrechte-
lijk, een aanwijzingsbesluit is een bestuursrechtelijk besluit. Graag aanpassen 
in het definitieve besluit.  
De secretaris antwoordt desgevraagd dat de formulering in de juridische pa-
ragraaf inderdaad wat kort is en leest een alternatief tekstvoorstel voor, zoals 
dat is voorbereid met de juridische adviseurs. Besloten wordt deze tekst in het 
definitieve voorstel zo integraal op te nemen in de juridische paragraaf. Actie 
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secretaris  
 
Zaltbommel 
We hebben het nog niet gehad over de verantwoordelijkheid van de gemeen-
ten. Er zijn niet voldoende werkzaamheden voor alle verenigingen. De raad 
heeft afgesproken om te kijken hoe dit opgelost kan worden met taken voor 
de gemeente of Avri. Het moet wel allemaal uitvoerbaar zijn. 
Voorkeur: amendement D. 
 
Maasdriel 
Ook Maasdriel wil taken aanbieden aan alle verenigingen en is zoekende naar 
de invulling hiervan. 
Voorkeur: amendement D. 
 
West Maas en Waal 
Als we akkoord gaan met besluitpunt 5, niet te laste brengen van het basis-
pakket. Wie betaalt dit dan? 
Neder Betuwe heeft het daarom in eigen begroting opgenomen. 
Voorkeur: bij een gedragen compromis akkoord met amendement D. 
 
Buren 
De verenigingen moeten wel een prikkel hebben, dus 100% in het eerste jaar 
is geen goede keuze.  
Voorkeur: amendement A en B, raad kiest voor uitstel. 
 
Culemborg 
Culemborg blijft bij standpunt, uitstellen met een jaar, eerst alternatieven goed 
uitwerken en een betere financiële onderbouwing. 
Voorkeur: amendementen A en B. 
 
West Betuwe 
Voorkeur: amendement A, goede alternatieve zoals BestTas. 
 
Stemming: 
De voorzitter brengt het voorstel in stemming: 
Amendement A: Tiel, West Betuwe, Culemborg en Buren (verworpen) 
Amendement B: Tiel, West Betuwe en Culemborg (verworpen) 
Amendement C: geen stemmen (verworpen) 
Amendement D: Neder Betuwe, Buren, Zaltbommel, Maasdriel, West Maas 
en Waal (aangenomen) 
 
De voorzitter verklaart hiermee dat het AB het voorstel heeft aangenomen met 
amendement D. 
 
Besluit: het AB stelt het voorstel Stoppen met inzet verenigingen bij de pa-
pierinzameling vast met een amendement en besluit hiermee: 

1. Vanaf 1 januari 2024 te stoppen met de inzet van verenigingen bij de 
inzameling van papier. 

2. De vergoeding aan de verenigingen in drie jaar af te bouwen met 
achtereenvolgens 10%, 50%, 75%. 

3. De afbouwkosten ten laste te laten komen van het basispakket. 
4. De meerkosten in 2024 en 2025 ten gevolge van de afbouwregeling 

te dekken uit de voorziening afvalstoffenheffing. 
5. De aangeboden alternatieve taken niet ten laste te brengen van het 

basispakket. 
 

8. Ter bespreking Geen punten ter bespreking. 
 

9. Ter informatie  

9.1 Houtskoolschets en Stra-
tegisch koersplan (monde-
ling) 

In de vorige vergadering is afgesproken om iets meer tijd te nemen om het 
strategisch koersplan te bespreken. De definitieve besluitvorming is daarmee 
uitgesteld naar het AB van 15 februari 2024.  
Met de griffiers is afgesproken dat zij afstemmen of er behoefte is om het plan 
te bespreken in de raden.  
Het koersplan komt in ieder geval met een bespreekstuk op de agenda van 
het AB in december, waarmee er voor de raadsleden nog 2 momenten bij Avri 
zijn om met hen in gesprek te gaan, nl. De platformbijeenkomst van 15 no-
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vember 2023 en 15 januari 2024.  
 

9.2 Milieustraat van de toe-
komst (mondeling) 

Op dit moment wordt gewerkt aan een uitgangspuntennotitie. We willen zo-
veel mogelijk grondstoffen kunnen scheiden en het moet zo makkelijk moge-
lijk zijn voor de inwoners. Daarnaast ligt vanuit Industrieschap Medel het ver-
zoek om met een schetsontwerp te komen. In het AB van 14 december ko-
men wij met bespreekstukken.  
 

10. Rondvraag De heer Dijkstra dankt de voorzitter voor het leiden van deze vergadering en 
dankt iedereen voor de uitwerking van het lastige onderwerp. 
 

   

 Sluiting De voorzitter bedankt alle AB leden voor hun inzet. Het was een lastige dis-
cussie, maar we zijn wel tot een besluit gekomen. Sommige zullen ontevreden 
zijn met de uitkomst, maar laten we vooral samen blijven werken. 
 
Daarnaast bedankt de voorzitter alle aanwezigen en sluit om 10.27 uur de 
vergadering.  

 
 
✓  Acties die bij het gereedkomen van het verslag reeds zijn uitgevoerd, zijn in het verslag gemarkeerd met een ‘vinkje’ 

en komen niet terug in de actielijst. 
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Bijlage 1  Pleidooi Joke van Vrouwerff, als AB lid AVRI, 12 oktober 2023 

 

Als AB lid namens West Betuwe, breek ik vandaag nogmaals een lans voor de papierverenigin-

gen. 

In ons coalitie akkoord staat vermeld, dat papier wordt opgehaald door de papier verenigingen. 

Gedreven verenigingen, waar relaties mee bestaan die al van ver strekken en soms al 30 tot 40 

jaar het papier ophalen. Vrijwilligers bij die verenigingen, die met hart en ziel voor de vereniging, 

het papier ophalen en zich inzetten om wat bij te verdienen voor hun vereniging. 

Ervaren mensen, die dit al jaren doen. Nagenoeg elke raadsperiode, wordt geprobeerd om van 

de papierverenigingen af te komen. Nu komt het aspect veiligheid om de hoek kijken. Veiligheid 

is een gedrag van mensen en kan op vele manieren geborgd worden. 

Hoe doen andere bedrijven als AVRI dit in het land, waar het papier ook wordt opgehaald door 

de verenigingen? 

Nu moet dit allemaal overgenomen worden door de AVRI zelf en moeten er 88 routes opnieuw 

ingedeeld worden met eigen personeel/ c.q. ingehuurd. Is de eerste de beste uitzendkracht dan 

beter dan de papierverenigingen die dit al jaren doen, vraag ik me af. 

Ik zou willen pleiten, zorg eerst dat alle basistaken van AVRI op orde zijn, en hou dit met de pa-

pierverenigingen even zo en zorg voor een natuurlijk uitsterfconstructie.  

Het argument het is oneerlijk voor andere verenigingen, is hier niet van toepassing. Ga met de 

goede, serieuze verenigingen door met het papier. Neem afscheid van degenen die er met de 

pet naar gooien. Mocht een vereniging stoppen, neem dan als AVRI die route over, dus ook 

geen wachtlijsten meer. Maak de vereniging, zelf verantwoordelijk voor de juiste mensen achter 

de wagen, laat ze daar een papier voor tekenen en laat dat niet over aan de AVRI-chauffeur. 

De verenigingen willen hier zeker in meewerken en verantwoording voor nemen. 

 

In de communicatie komt AVRI niet sterk naar voren en er bestaat weinig goodwill, terwijl het in 

Nederland een koploper is qua percentage restafval per inwoner. Maar wie weet dat? Zorg als 

AVRI eerst dat de basistaken goed zijn. Dan kun je ook later verder met de milieustraten van de 

toekomst, naar een circulaire economie en zorg er ook voor dat voor de inwoners goed schei-

den loont, tot uitdrukking komt. Dat zit hem niet in die vier euro die eventueel op de afvalstof-

fenheffing in mindering wordt gebracht omdat de papierverenigingen afgeserveerd zijn. Inte-

gendeel. 

Om meer naar een circulaire economie toe te werken (van afvalverwerker naar grondstoffenle-

verancier) en het percentage restafval per inwoner nog meer naar beneden te krijgen,  en te 

zorgen dat inwoners zich bewust zijn van het goed scheiden,  de service dat grondstoffen wor-
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den opgehaald en het restafval naar de milieustraat moet worden gebracht etc. etc. daarvan 

ben je zeer afhankelijk van de inwoners en het gedrag hiertoe. 

Dan wordt de communicatie ook anders en kweek je goodwill, en zijn mensen ook bereid om 

wellicht iets meer te gaan betalen, of grondstoffen hiervoor terug te krijgen, zodat de weg naar 

een circulaire economie meer wordt ingezet.  

Je hebt de inwoners, maar zeker ook de papierverenigingen, hard nodig om goodwill te kweken 

en het beeld van de AVRI om te buigen door goede communicatie. 

Maar op deze manier, wordt dit niet bereikt. 

Zoals wel duidelijk zal zijn, blijf ik namens West Betuwe, bij mijn standpunt om tegen het voor-

stel te stemmen dat voorligt om het papier niet meer te laten ophalen door de papierverenigin-

gen. Met andere woorden wij vinden, dat het papier ophalen bij de papierverenigingen moet 

blijven. 

 

Daarbij komt dat ook de gedane alternatieve werkzaamheden  nog niet voldoende zijn uitge-

werkt en dit geldt ook voor de financiële onderbouwing die niet helder is.  

 

Mocht blijken dat West Betuwe de enige is, die tegen het voorstel stemt en dus een minderheid 

wordt behaald, dan pleit ik voor een goed onderzoek en indeling van routes voor de BEST Tas 

regeling .  
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Bijlage 2  
 
 
 

 

Aan : Algemeen Bestuur 

Vergadering : 12 oktober 2023 

Agendapunt : 7.3, ter besluitvorming 

Van : Dagelijks Bestuur 

Onderwerp : 
Stoppen inzet verenigingen bij de 
papierinzameling 

 
De Algemeen Bestuursleden van Avri, bijeen op 12 oktober 2023 en gehoord hebbende hun gemeentera-
den, die hen middels motie of amendement hun zienswijze op het onderhavige onderwerp hebben meege-
geven, stellen voor om het oorspronkelijke voorstel als volgt te amenderen: 
 
 

 
Voorstel 

6. Het besluit om (wel of niet) te stoppen met de inzet van verenigingen bij de inzameling van papier 
uit te stellen tot oktober 2024. 

7. De vergoeding aan de verenigingen in drie jaar af te bouwen met achtereenvolgens 25%, 50%, 
75%. 

8. De afbouwkosten ten laste te laten komen van het basispakket. 

9. De meerkosten in 2025 en 2026 ten gevolge van de afbouwregeling te dekken uit de voorziening 

afvalstoffenheffing. 

10. De aangeboden alternatieve taken niet ten laste te brengen van het basispakket. 
 

 
 
Ingediend/gesteund door 
< namen / gemeenten van AB-leden, die het amendement steunen > 

 

- De heer Dijkstra, gemeente Tiel 

- Mevrouw Van Vrouwerff, gemeente West Betuwe 

- Mevrouw Bijvoet, gemeente Culemborg 

- De heer Neven, gemeente Buren 

 

 

=== verworpen === 

 

  

AMENDEMENT -A- 
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Bijlage 3 
 
 
 

 

Aan : Algemeen Bestuur 

Vergadering : 12 oktober 2023 

Agendapunt : 7.3, ter besluitvorming 

Van : Dagelijks Bestuur 

Onderwerp : 
Stoppen inzet verenigingen bij de 
papierinzameling 

 
De Algemeen Bestuursleden van Avri, bijeen op 12 oktober 2023 en gehoord hebbende hun gemeentera-
den, die hen middels motie of amendement hun zienswijze op het onderhavige onderwerp hebben meege-
geven, stellen voor om het oorspronkelijke voorstel als volgt te amenderen: 
 

 
Voorstel 

11. Vanaf 1 januari 2025 te stoppen met de inzet van verenigingen bij de inzameling van papier. 
12. De vergoeding aan de verenigingen in drie jaar af te bouwen met achtereenvolgens 25%, 50%, 

75%. 
13. De afbouwkosten ten laste te laten komen van het basispakket. 

14. De meerkosten in 2025 en 2026 ten gevolge van de afbouwregeling te dekken uit de voorziening 

afvalstoffenheffing. 

15. De aangeboden alternatieve taken niet ten laste te brengen van het basispakket. 
 

 
 
Ingediend/gesteund door 
< namen / gemeenten van AB-leden, die het amendement steunen > 

 
- De heer Dijkstra, gemeente Tiel 

- Mevrouw Bijvoet, gemeente Culemborg 

- De heer Neven, gemeente Buren 

 

 

=== verworpen === 

  

AMENDEMENT -B- 
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Bijlage 4 
 
 
 

 

Aan : Algemeen Bestuur 

Vergadering : 12 oktober 2023 

Agendapunt : 7.3, ter besluitvorming 

Van : Dagelijks Bestuur 

Onderwerp : 
Stoppen inzet verenigingen bij de 
papierinzameling 

 
De Algemeen Bestuursleden van Avri, bijeen op 12 oktober 2023 en gehoord hebbende hun gemeentera-
den, die hen middels motie of amendement hun zienswijze op het onderhavige onderwerp hebben meege-
geven, stellen voor om het oorspronkelijke voorstel als volgt te amenderen: 
 

 
Voorstel 

16. Vanaf 1 januari 2025 te stoppen met de inzet van verenigingen bij de inzameling van papier. 
17. De vergoeding aan de verenigingen in drie jaar af te bouwen met achtereenvolgens 25%, 50%, 

75%. 
18. De afbouwkosten ten laste te laten komen van het basispakket. 

19. De meerkosten in 2025 en 2026 ten gevolge van de afbouwregeling te dekken uit de voorziening 

afvalstoffenheffing. 

20. De aangeboden alternatieve taken niet ten laste te brengen van het basispakket. 
 

 
 
Ingediend/gesteund door 
< namen / gemeenten van AB-leden, die het amendement steunen > 

 
- De heer Dijkstra, gemeente Tiel 

- Mevrouw Bijvoet, gemeente Culemborg 

- De heer Neven, gemeente Buren 

 

 

=== verworpen === 
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Aan : Algemeen Bestuur 

Vergadering : 12 oktober 2023 

Agendapunt : 7.3, ter besluitvorming 

Van : Dagelijks Bestuur 

Onderwerp : 
Stoppen inzet verenigingen bij de 
papierinzameling 

 
De Algemeen Bestuursleden van Avri, bijeen op 12 oktober 2023 en gehoord hebbende hun gemeentera-
den, die hen middels motie of amendement hun zienswijze op het onderhavige onderwerp hebben meege-
geven, stellen voor om het oorspronkelijke voorstel als volgt te amenderen: 
 

 
Voorstel 

21. Vanaf 1 januari 2024 te stoppen met de inzet van verenigingen bij de inzameling van papier. 
22. De vergoeding aan de verenigingen in drie jaar af te bouwen met achtereenvolgens 10%, 50%, 

75%. 
23. De afbouwkosten ten laste te laten komen van het basispakket. 

24. De meerkosten in 2024 en 2025 ten gevolge van de afbouwregeling te dekken uit de voorziening 

afvalstoffenheffing. 

25. De aangeboden alternatieve taken niet ten laste te brengen van het basispakket. 
 

 
Toelichting 

• De bespreking van het concept-voorstel in de diverse gemeenteraden in Rivierenland heeft geleid 
tot verschillende moties en een amendement, waarin enkele bestuurders worden opgeroepen om 
voldoende tijd te nemen om alternatieven concreet uit te werken en zodoende de huidige papier-
verenigingen tegemoet te komen in hun wens om de financiële gevolgen van het stoppen met pa-
pierinzameling te compenseren met andere werkzaamheden of activiteiten bij de gemeenten en/of 
bij Avri. 

• Om die reden wordt voorgesteld om de papierverenigingen het eerste jaar (2024) bijna volledig 
(namelijk 90%) te compenseren en de vergoeding in dat jaar dus met 10% af te bouwen (in plaats 
van met de voorgestelde 25%). 

• De reden dat niet wordt gekozen voor volledige compensatie heeft te maken met de mogelijkheid 
om al snel in het jaar 2024 alternatieve taken uit te voeren bij de gemeente en/of Avri, waarmee 
additioneel inkomsten voor de verenigingen kunnen worden gegenereerd. 

• De overige jaren (2025 en 2026) wel conform oorspronkelijk voorstel afbouwen (met respectievelijk 
50% en 75%). 

 
Financiële gevolgen en dekking 
De financiële gevolgen van dit amendement zijn € 109.000. Conform voorstel worden deze (meer)kosten 
gedekt uit de voorziening afvalstoffenheffing. 
 
Ingediend/gesteund door 
< namen / gemeenten van AB-leden, die het amendement steunen > 

 
- De heer Zondag, gemeente Zaltbommel 

- De heer Van Someren, gemeente Neder-Betuwe 

- De heer Van Neerbos, gemeente West Maas en Waal 

- De heer Nettenbreijers, gemeente Maasdriel 

- De heer Neven, gemeente Buren 

 

 

=== aangenomen === 

AMENDEMENT -D- 


